
Commissie Ruimte, Groen en Water/Wonen 20 november 2019 

De fractie van de PVV heeft de volgende vraag ingediend:  
 
PFAS 

De PFAS problematiek is inmiddels net zo’n groot (non-) probleem voor de bouw- en 
baggerwereld  als de stikstof.  Een spoed oplossing lijkt de instelling van provinciale en gemeentelijke 
nood depots voor de tijdelijke  opslag van grond. Is het college het met de PVV eens, dat dit een 
tijdelijke oplossing kan zijn voor de  bouw en bagger sector en gaat zij actief op zoek naar plaatsen 
die voor tijdelijke opslag kunnen dienen? Wanneer kan zij ons hierover uitgebreid informeren?  

Henk van Deun 

 
 
 


